

<<新编实用英语综合教程2>>

图书基本信息

书名：<<新编实用英语综合教程2>>

13位ISBN编号：9787040085945

10位ISBN编号：7040085941

出版时间：2006-1

出版范围：高等教育

作者：教育部《新编实用英语》教材编写组 编

页数：213

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

<<新编实用英语综合教程2>>

前言

根据《普通高等专科英语课程教学基本要求》编写的《实用英语》(1995年出版)为高等专科英语教学改革起到了导向与规范作用,取得了开拓性的成果。

本教材既重视语言基本技能的训练,又在很大程度上体现了培养实际应用英语能力的目的。

1999年,根据国家对于高等专科教育、高等职业教育和成人高等教育实行“三教统筹”的精神,编写组对《实用英语》进行了局部的修订,使之更加符合“三教”的要求。

加入WTO之后,中国与世界经济进一步接轨,国家对高职高专的英语教学提出了更加重视实用能力培养的要求,因此,高职高专教育英语课程教学指导委员会(以下简称“课委会”)决定重编《实用英语》,以适应新形势对高职高专英语教学的迫切需要。

《新编实用英语》(New Practical English)是由课委会组织全国各地有丰富教学经验的教师编写的。

本教材既坚持了《高职高专教育英语课程教学基本要求(试行)》(以下简称《基本要求》)的正确方向,保持和突出了《实用英语》的优点,又反映了全面更新教学内容的实际。

所谓全面更新是指在坚持《基本要求》为高职高专培养实用性人才和坚持“以应用为目的,实用为主,够用为度”的大方向的前提下,进一步更新观念、更新内容、更新体系、更新要求。

这主要体现在如下几个方面: 1.严格按照《基本要求》编写。

《基本要求》中的《交际范围表》所规定的交际主题是我们选材的依据和出发点,而且读、译、听、说、写各项技能的培养与训练都围绕同一交际话题展开。

2.进一步克服忽视听说技能训练的弱点,加大听说技能、特别是实用交际能力的训练,把培养一定的实用口语交际能力作为本教程的重要任务。

3.加强对应用文等实用文体阅读能力的培养,满足在一线工作的业务人员实际的涉外交际需要。

4.将英语应用能力的训练具体体现于实用英语能力的培养之中。

应用能力既指应用语言基本功的能力,更指把这些基本功运用到实际涉外交际中的能力。

后者也可称作“实用能力”。

“应用能力”是“实用能力”的基础,“实用能力”则是“应用能力”的具体体现。

5.认真贯彻“学一点、会一点、用一点”,“听、说、读、写、译并重”和“边学边用、学用结合”的原则。

<<新编实用英语综合教程2>>

内容概要

《新编实用英语综合教程(2)》4色印刷,版式精美,并配有录音带。

《新编实用英语》系列教材是由教育部高职高专教育英语课程教学指导委员会根据《高职高专教育英语课程教学基本要求(试行)》组织编写的。

本套教材认真贯彻了“学一点、会一点、用一点”、“听、说、读、写、译并重”和“边学边用、学用结合”的原则。

注重听说技能训练,注重对实用文体阅读能力的培养,在培养应用语言基本功的能力的同时注意培养实际涉外交际能力。

本套教材还注重“教、学、考”相互照应。

学完第2册可参加“高等学校英语应用能力考试”的B级考试,学完第4册可参加A级考试。

《新编实用英语综合教程(2)》为《综合教程》第二册,共10个单元,每个单元都由“说”、“听”、“读”和“写”4部分组成,另有一个“趣味阅读”部分。

<<新编实用英语综合教程2>>

书籍目录

1 INVITATIONSSection Talking Face to FaceSection Being All EarsSection Maintaining a Sharp EyePassage Are You Really Being Invited?Passage An Invitation LetterSection Trying Your HandSection Having Some Fun2 E-MAILSSection Talking Face to FaceSection Being All EarsSection Maintaining a Sharp EyePassage Online Growth ContinuedPassage Pros and Cons of " Chatroom " Section Trying Your HandSection Having Some Fun3 COMMUNICATION BY PHONESection Talking Face to FaceSection BeingAll EarsSection Maintaining a Sharp EyePassage For Conversation PressPassage Communication by Phone in the U . SSection Trying Your HandSection Having Some Fun4 NAJUBG RESERVATUIBSSection Talking Face to FaceSection Being"All EarsSection Maintaining a Sharp EyePassage ClimerLondgePassage Letter from the PresidentSection Trying Your HandSection Having Some Fun5 ATAREsTAuRANTSection Talking Face to FaceSection Being All EarsSection Maintaining a Sharp EyePassage Toledo . A Problem of MenusPassage Toastat a WeddingSection Trying Your HandSection Having Some Fun6SHOPPINGSection Talking Face to FaceSection Being ALL EarsSection Maintaining a Sharp EyePassage Tansancai-An Ideal Tourist SouvenirPassage Ordering a Gift OnlineSection Trying Your HandSection Having Some Fun7 NTERTAINMENTS AHD TOURIST ATTRACTIONSSection Talking Face to FaceSection Being All EarsSection Maintaining a Sharp EyePassage Luciano Pavarotti-Bringing Opera to the WorldPassage Visiting the Gateway AmhGoNTEHTSSection Trying Your HandSection Having Some Fun8 FAREWELLSection Talking Face to FaceSection Being All EarsSection Maintaining a Sharp EyePassage The Most Unforgettable Character Ive MetPassage A Farewell SpeechSection Trying Your HandSection Having Some Fun9 APPLYING FOR A JOBSection Talking Face to FaceSection Being All EarsSection Maintaining a Sharp EyePassage Applying for a NewBossPassage Beginning the BusinessSection Trying Your HandSection Having Some Fun10 MANAGERS AND CEOSSection Talking Face to FaceSection Being All EarsSection Maintaining a Sharp EyePassage One Minute ManagerPassage Remarks at the Marco Polo A wardPresentation CeremonySection Trying Your HandSection Having Some FunNEW WORDS AND EXPRESSIONSVOCABULARYPHRASES

<<新编实用英语综合教程2>>

章节摘录

1 gail mandal applied for the position of accountant at the carlsbad hotel in gallup , new mexico. 2 he said , “ the internal revenue service imposes a penalty (处罚) on any taxpayer who files after the 15th of april. 3 the consultants for the project included senator (参议院议员) raymond h.grant , professor pearl ishikawa , dr.nicholas giordano , and dr.amanda b.olinski. 4 estes park has long been a popular vacation spot during the summer months. 5 the fourth thursday in november is the traditional day for celebrating thanksgiving. 6 he lives in beech street facing the river ash not far from oakchester station. 7 as a clerk in the swiss tourist office he has to speak french , italian , german and english , though he has never crossed the english channel. 8 he has a b.SC.degree in economics from a scottish university but he is now only a counter clerkin a post office. 9 on the first thursday in february he started reading a book called the history of science and now at christmas he has only finished reading half of it. 10 the member of parliament elmers bank said , “ if more people read the times and listened attentively to the b.b.C.news broadcast.i should feel more assured of the success of our educational system. ”

<<新编实用英语综合教程2>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>